

2021年3月21日

Preliminary Offering of Wild Fur & Canadian Ranch Mink (Direct from the source)
加拿大野生毛皮拍卖行野生皮&加拿大农场水貂供货量(原产地直销)

Fur Harvesters Auction is pleased to announce the following preliminary quantities of Wild Fur and our premier Canadian Ranch Mink collection under the "Canadian Mystique Label". Show days will commence on April 15 & 16 to a limited number of preregistered buyers. Online bidding will also commence on April 15 with articles closing from April 17-19. The closing schedule will be available to registered buyers.

FHA加拿大野生毛皮拍卖公司很高兴地宣布“加拿大神秘商标”的野生毛皮及优质加拿大农场水貂的供货量。拍卖会验皮时间为2021年4月15日至16日，只接受预先注册的买家现场验皮。网上拍卖会竞拍时间也是2021年4月15日开始，于4月17日至19日结束。具体截止日期将向注册买家公布。

Fur Harvesters Auction is extremely pleased with the support we are receiving from North America fur producers and we greatly appreciate the confidence you have shown for FHA.

FHA加拿大野生毛皮拍卖公司非常高兴得到北美毛皮供应商的支持，非常感谢大家对我们公司的信任。


Wild Fur Quantities 野生皮数量

Beaver	海狸	75,000
Wild Mink	野生水貂	18,000
Otter	水獭	6,000
Fisher	渔貂	11,000
Sable	紫貂	25,000
Lynx	猞猁	2,700
Lynx Cats	猞猁猫	8,500
Red Fox	红狐	23,000
Grey Fox	灰狐	3,500
Arctic Fox	北极狐	300
Cross Fox	十字狐	250
Silver Fox	银狐	70
Ranch Fox	农场狐	5,000
Muskrat	麝鼠	80,000
Raccoon	美洲貉	110,000
Coyote	郊狼	30,000
Black Bear	黑熊	400
Opossum	负鼠	5,000
Nutria	海狸鼠	400
Badger	獾	800
Wolf	狼	550
Wolverine	狼獾	110
Squirrel	松鼠	3,000
Ermine	银鼠	17,000

Ranch Mink Quantities 农场水貂数量

Pastel	浅啡	25,000
Mahogany	马可根尼	40,000
Browns	深棕啡	7,500
Silver Blue	缸蓝	8,500
Polar	北极	1,500
Black	本黑	8,000

For further information regarding the mink collection, please contact

如需更多水貂系列相关信息，请联系

 Barry Jordan 拜伦·乔丹 226-903-9394
 Dave Bosma 大卫·波斯莫 705-493-4688

Rancher Assortments:

农场信息:

RBR Fur Farm	RBR农场
Eberts Fur Farm	艾博茨农场
Williams Fur Farm	威廉斯农场
Bollert Farms	柏乐特农场